
 

Dagsorden / Referat   

Bestyrelsesmøde den 13. april 2023 – kl. 18.00 

Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Boe (Næstformand) - Gunner (Kasserer og 
Havnekontor) - Søren (Bestyrelsesmedlem) – Jan (Bestyrelsesmedlem) 
Bestyrelse suppleant: Per (anden suppleant)  
Sekretær: Jette   
Fraværende: Pia (første suppleant) 

Referatet er skrevet ind med rødt 

Bestyrelsesmødet er to-delt, først a6oldes møde med udvalgsformændene, here;er a6oldes et 
ordinært bestyrelsesmøde. 

1. Status fra udvalgene 
● Hans / Brosamarbejdet 

i. Vinterarbejde er godt på vej og planen følges 
ii. Bro 29 og 32 er udski;et, derudover en del af bro 30 
iii. Nyt søfyr ved Paradiset 
iv. Pæl Ll fyr spules ved Tyskerrenden 
v. Der opsæOes i alt 9 nye bord/bænkesæt og derudover 3 nye grill ved bro 50 

og 60 
vi. Der er sat planer i gang mht. opsætning af 2 x sheltere ved Fløjlsgrunden Bro 

52 – vi er i dialog med Naturstyrelsen om placering. 
● Lasse / Broholdet 

vii.FuOebroen er ny. 
viii.Broholdet er kommet igennem det planlagte. 
ix. Fortøjningsankre er flyOet væk fra redningssLger. 
x. Ry Sejlklub har bedt om assistance fra broholdet Ll at ramme nogle pæle ved 

dem, mod lidt betaling og opbevaring af rambuk. 
● Peter / Festudvalget 

xi. Sommerfest 10.06.23 – se i øvrigt arrangementslisten under evt. 
● Jørn / FuOe udvalget 

xii. Der er kommet nye skrue på FuOe 
xiii.Sækkene er kommet rundt i søsystemet 
xiv.Skrald fra vinteren er blevet tømt 

● Gunner / Havnen 
xv. Alt kører fint – stor ros Ll havneassistenterne 



 

xvi.Havneplanen er lavet – alt er lejet ud 
xvii.Der er ikke meget udski;ning, så ventelisterne vokser 

● Karin / Hus- og Plads udvalget 
xviii.Der er kommet nye borde og bænke 
xix.Det skal undersøges (=havnekontoret) om vi må reOe græsplænen ud mod 

søen.  
● Jes / RedakLonsudvalget 

xx. Ankret er på vej ud 
● Lasse / Sikkerhed 

xxi.Der er kommet nye redningskranse 
xxii.Reflekser Ll broerne er besLlt 
xxiii.Sikkerhedsarrangement på havnen er under opbygning 

● Per / Supportudvalget 
xxiv.Sand på broerne 
xxv.Det er Llladt at vaske broerne, hvis man syntes de trænger 
xxvi.GD/er der nogen der har fået øje på fejl og mangler der skal fremføres på 1. 

års aflevering fredag.  

Here;er kun bestyrelsen og suppleanter 

2. Gennemgang af sidste mødes referat 
3. Havnen 

● GD/en udfordring vedr. venteliste og handicappladser. Vedlagt som bilag.  
i. Muligheden for at få en handicapplads for B-medlemmer, er næsten ikke 

eksisterende – derfor drø;es mulighederne for ændringer på næste møde. 
4. Er sidste måneds opgaver løst. 

● Ja 
5. Korrespondancer Ll og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 

● GD/Sidste nyt fra partnerskab projekt Skimming høj – bilag vedlagt.  
i. Roklubben får lov Ll at lavet nogle klub-parkeringspladser på bagsiden af 

klubhuset, hvor der i dag er noget krat. 
ii. Derudover har Marinaen bedt om 25 ekstra parkeringspladser Ll alle de nye 

aktører, det har kommunen været lydhør overfor, og der forventes nu ca. 30 
pladser. 

iii. ”Vores” vinterbådplads bliver lidt indskrænket om sommeren, men om 
vinteren forventes pladsen at være samme størrelse som hidLl. 

iv. Hallen Ll Gl. Turisten forventes helt lukket om vinteren, og stort set helt 
åben om sommeren. 



 

● GD/Flemming Nielsen – Silkeborg Sejlklub (har lovet at repræsentere os i 
brugerrådet) – e;ersøger punkter fra os Ll brugerrådet for Gudenåkomiteen. 

v.
● Marinaen har søgt om at Llkøbe jordstykket hen mod pavillonen, som er landsted 

for Marinaens 2 sidste broer. Kommunen har afslået salg af jordloddet, Ll gengæld 
har de foreslået en 100 års lejea;ale. Bestyrelsen syntes godt om ideen og arbejder 
videre i den retning.  

6. Punkter Ll drø;else og evt. beslutning: 
● GD/Har den nuværende bestyrelse visioner for Ry Bådlaug og Ry Marina ud over 

udvikling af havn. Eks.  – Medlems Llgang – særlig profil i forhold Ll nabo havne – 
yderligere medlemspleje – akLviteter, temamøder og kursus - evt. – evt.  

● Dele af bestyrelsen og Lasse (Broformand) kører en tur Ll Horsens og kigger på 
bådebroer. 

● Søren foreslår, at Marinaen på sigt laver en plan for, hvilke vaskemidler der må 
anvendes på Marinaens arealer. 

● Et fremLdigt ønske kunne være, at vinterpladsen blev etableret som vaskeplads 
med olieudskiller, så der ikke var ”miljø-risiko” ved vask af de ca. 60 både der 
opbevares der. 

● Inddragelse af nye medlemmer – lad os se om sikkerhedsdagen og de andre 
arrangementer i år bidrager Ll at nogle af de nye medlemmer melder sig. 

7. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende 
● Standerhejsning: 

i. Hans var aukLonarius og gjorde det rigLg godt. 
ii. Der blev solgt for ca. 3.000,- 
iii. Note Ll næste år: Betaling kun via Mobile-Pay Ll sælger. 

8. Kommende måneds opgaver 
● Ingen opgaver 

9. Bevillings- og beslutningssager 
● Ingen punkter 
● Dog vil Morten undersøge, om vi kan få forevist en ”brovasker” 

10. Bordet rundt 
● Søren: Opdatering af navnene på hjemmesiden er gennemgået.  
● Ingen andre havde noget at bemærke. 

11. Evt.   
● A6oldte og kommende arrangementer i 2023: 

i. Generalforsamlingen den 21. februar kl. 19.00 var bestyrelsen arrangør af 
(ca. 100 deltog). 



 

ii. Standerhejsningen den 26. marts kl. 10.00 var bestyrelsens arrangør af (ca. 
100 deltog) 

iii. Bo og Merethe tog ansvar for påskefrokosten i år (25 deltog) 
iv. Pia og Anders vil gerne tage ansvar for Sommerfesten lørdag den 10. juni – 

der er allerede ”besLlt” mad, drikkevarer og jukeboks. 
v. Sikkerhedsdag (a6oldes inden sommerferien) – arrangør: Lasse 
vi. Arrangement for nye medlemmer a6oldes den 26. august kl. 14.00 – 

bestyrelsen er arrangør. 

vii.”Mandemad” (både for mænd og kvinder 😊 ) a6oldes midt i oktober – 

arrangører: Jes Hørby, Bjarne pudser, Keld og Jan Søndergaard. 
viii.Standerstrygningen den 28. oktober kl. 10.00 er bestyrelsen arrangør af. 
ix. Julearrangement – arrangør: Karin. 

● Opdatering af Udvalgsbeskrivelserne skal foretages i november. 
● Der skal laves et skilt Ll slæbestedet, der fortæller at der IKKE må vaskes både på 

slæbestedet.   
12. Næste møder: 

● 11. maj kl. 18.00 
● 1. juni 2023 kl. 17.00 med udvalgsformændene 

13. Godkendelse af referat 


